
 

 
 

 

 

Dagsorden og referat til fællesbestyrelsesmøde 
 
Dato:Tirsdag 17.06 2025 
 
Tidspunkt: kl. 17.00. – 19.30 
 
Forplejning: Skolen 
 
 
Mødeformand og ordstyrer 
 
Dagsorden: Helle og Kasper 
 
Ref: KT 

Nordlyset:  
Helle Mørk Blaabjerg (HMB), Tina Hedevang Christensen 
(THC), Torben Erik Hemann (TEH), Karin Skyldal Søren-
sen (KS)*, Kirsten Tokeskov Magnowski (KT) 
 
Skole:  
Kasper Jensen (KJ), Mai-Britt Tinning Hegelund (MTH), 
Oddny Maria Oddsdottir (OM), Tanja Hedevang (TH), Jør-
gen Silberbauer (JS), Arzu Cilek (AC), Emil Adler Lei (EL), 
Marlene Thybo Geertsen (MTG), Mathilde Nørmølle (MN) 
 
 
Suppleant: Helle Kathrine Pind Rasmussen (HR), Ulla 
Østergaard (UØ) 
 
* Vikar for Katrine, der er på barsel. 
 
Fraværende: Arzu Cilek, Jørgen Silberbauer, Mathilde 
Nørmølle, Emid Adler Lei, Karin Sørensen 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvar-
lige, gæster og er det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienterin-
gen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. an-
svarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af hvem 
og hvordan? 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 5 min Gennemgang af 2025 årshjul 
udsættes til starten af det 
nye skoleår. 
Dagsorden ellers godkendt. 

Alle 

3. Gennemgang af actionlog 
 

5 min Gennemgået. Alle 

4. Nyt fra elevråd (O) 5 min Skolen opjusterere lærerbe-
mandingen til næste skoleår, 
så vi sikrer mere aktiv delta-
gelse på bl.a. bestyrelsesmø-
derne. 
HR deltager på elevrådsmø-
derne til næste skoleår. 

Elevrådet 

5. Nyt fra skole og børnehus 10 min Skole og Børnehus har været 
udsat for hærværk på bl.a. 
blomsterkummer o.a. De har 
ikke fået nogle henvendelser 
på det, men har kontakt til 
landbetjenten, der patruljerer 
i området. 
Der laves et ekstra klasselo-
kale i et af klubbens tidligere 
lokaler. Der investeres i in-
ventar til fællesrummet i ud-
skolingen. 
Der er ansat ny medarbejder, 
Mads, der skal have kom-
mende 1. klasse til matema-
tik. 

Ledelsen 



 

 
 

 

Børnehuset har haft en vel-
overstået sommerfest. 7. 
klasse spillede musik, hvilket 
var rigtig godt. 
Børnehuset har deltaget til 
Kvalitetsdialog-møde på for-
valtningen, som afslutning på 
det pædagogiske tilsyn der 
gennemføres hvert 2. år. 

6.  Godkendelse af fagfordeling 10 min Se bilag 
 
Der prioriteres, at man har 
linjefag eller tilsvarende kom-
petencer i de fag, lærerne 
underviser i. 
Tolærertimer fordeles ud til 
alle lærerne. Alle har min. 1 
tolærertime, som lægger i 
klasserne, så det er muligt at 
have klassenstid.  

Alle 

7.  Evaluering af årets bestyrelsesarbejde 5 min Bestyrelsesarbejdet har væ-
ret vendt på mødet. Der vil 
fortsat være fokus på kom-
munikation i det kommende 
skoleår. 

Alle 

8. Kommende skoleårs skemaer 10 min Se bilag 
 
Timetallet for 0. klasse er 
næste skoleår sænket til 20 
timer, så der er indlagt bevæ-
gelse/trivsel på skemaet dag-
ligt, således 0. klasse fortsat 
først kommer i SFO fra kl. 
13.15. 
Det samme gør sig gæl-
dende enkelte dage for 1. 
klasse. 
8. og 9. klasse kan onsdage 
komme i Juniormesterlærer 
ved virksomheder/deltage i 
ungdomsskole-tilbud i Skan-
derborg, hvilket gør, at ske-
maet for 8. og 9. klasse ikke 
indeholder dansk/matematik 
om onsdagen.  
Lokale valgfag ligger fredag 
eftermiddag. 

Alle 

9. Gennemgang og godkendelse af prin-
cip for klassedannelse 

10 min Princip for klassedannelse er 
godkendt. 

 

10. Opfølgning på gå-i-bad-politik med 
boldklubben  

10 min Punktet har været drøftet i 
bestyrelsen ved Herskind 
Boldklub, der bakker op. Le-
delsen opretter en sag til 
Ejendomsservice om en 
eventuel afskærmning i om-
klædningslokalet for at skabe 
de bedste betingelser for at 
få eleverne i bad efter idræt, 
og en eventuel flytning af 

KT 



 

 
 

 

døre til toiletter, så de kan til-
gås direkte fra omklædnings-
lokalet. 

11. Opfølgning på oplægsholder til mødet 
imellem fællesbestyrelsen og de an-
satte 

5 min Der er en aftale med to am-
bassadører fra Playful-Lear-
ning.  

MTG 

12. Godkendelse af nyt format til årsberet-
ning af bestyrelsens arbejde  

10 min Der er enighed om, at der 
sendes en video ud på Aula 
forud for skolefesten. Til sko-
lefesten kan forældre drøfte 
eventuelle spørgsmål ved 
Fællesbestyrelsen bod. 
Interesserede forældre fra 
Børnehuset har mulighed for 
at deltage i et bestemt tidsin-
terval til skolefesten.  

Alle 

13.  Nedsættelse af arbejdsgruppe til plan-
lægning af kulturdag  

5 min Der arbejdes videre på en 
anden form for en arbejds-
gruppe. 

AC 

14. Kort gennemgang af tilfredshedsunder-
søgelse i børnehuset. Nedsæt arbejds-
gruppe.   

5 min Der nedsættes arbejds-
gruppe bestående af TC og 
HMB. 

HMB 

14. Gennemgang af 2025/2026 årshjul 10 min Fremlægges til 1. møde i au-
gust 25/26 

HMB 

15. Evt.  Dato 1. møde i det nye sko-
leår 25/26: onsdag d. 27 au-
gust kl. 17.00-19.30 

Alle 

  


